

Memo/Mémo



To: Members & Residents
From: Chantale Cimon, Financial Officer
Re: Cheque Pickup

As the reserve grows and prospers, so too does the volume of invoices, receipts, and requests.

This means that the amount of time it takes for Members and Residents to receive their cheques/payments may vary.

Banks, the Government of Canada, and most businesses issue cheques or make a direct deposit for reimbursements and payments within 5-10 business days; that is the norm.

Frequent calls asking about cheques only delays the process. **When cheques are ready for pickup, you will be notified as soon as possible.**

Your cooperation and understanding in this matter are much appreciated.

Thank you!

À: Membres & résident(e)s
De: Chantale Cimon, Officière aux finances
Sujet: Cueillette de chèque

À mesure que la réserve croît et prospère, le volume de factures, reçus, et demandes augmente également.

Cela signifie que le temps nécessaire aux membres et aux résident(e)s pour recevoir leurs chèques peut varier.

Les banques, le gouvernement du Canada, et la plupart des entreprises émettent les chèques ou font le dépôt direct pour les remboursements et les paiements dans les 5 à 10 jours ouvrables; c'est la norme.

Les fréquents appels de demandes pour les chèques ne font que ralentir le processus. **Quand les chèques seront prêts à être cueillis, vous en serez avisé aussitôt que possible.**

Votre coopération et votre compréhension à ce sujet sont très appréciées.

Merci!